



Ribe, 8. maj 2023.

## REFERAT

Fra mødet den 4.05.2023 kl. 18:30 – seminariehuset, mødelokalet

Afbud: Dorthe Høyer.

### 1. Godkendelse af dagsordenen

Velkommen til Annette.

### 2. Nyt fra lokalområderne

Bykernens beboerforening, fugletur den 31. maj og sommerkoncert 25. juni.

### 3. Formanden m.fl. orienterer

Mødet m. P&B den 30.03. – LU og AI.

Halvdelen af udvalget var der ikke, hvilket giver en følelse af, at opgaven ikke tages alvorligt. Lundgårdsvej naturlegeplads, der er sendt et brev til legepladsinspektøren, vi følger op på næste møde.

Etablering af trampesti, projektet forsøges fortsat, det synes som om det startes forfra.

Ribelundområdet, der mangler penge til projektet.

Stien mellem Mosevej og Skyttevej, Willi svarer på henvendelsen.

Mødet m. Esbjerg Byfond – SS.

Et godt møde, der gav en fin indsigt i Byfondens arbejde, man planlægger med et forløb hvor man kommer ud til forskellige lokalråd med fortælling om lokale 'perler' og mulighed for at hente hjælp og viden fra kommunens Byfond.

Mødet med økonomiudvalget,

'Vandplan', vi tilføjer et punkt vedrørende reetablering af målepunkter og monitorering af kultursvampen til mødet med økonomiudvalget, vi skal holdes orienteret.

Cykelstien til Lustrup, Det vigtigste for os er at få lys på stien (tilbagebetaling af økonomi er ikke det vi går efter) man kommer med gamle svar, vi efterlyser, at der kommer nye svar. Lulu snakker med sit bagland, tager billeder, tæller fungerende lamper mm...

### 4. Fordeling af tilskud til lokalrådene

I har fået modellerne tilsendt.

Hvad er vores holdning til fordelingen?

Den nuværende fordeling er den rigtige løsning, bl.a. med begrundelse i mængden og kompleksiteten af arbejdsopgaverne. Især den 4. mulighed i materialet er vi imod. Willi formulerer et svar.

### 5. "Tingstedet" – Et forslag om nærdemokrati.

Lene og Annette vil uddybe Ribe Bykernes Beboerforenings forslag (vedh.).

Er det et projekt vi vil gå ind i?

Der er positive tilkendegivelser og ros til idemagerne hele vejen rundt om bordet. Allan og Aksel tilkendegiver, at de gerne vil være med i den næste fase. Vi er opmærksomme på, at 'Tingstedet' ikke skal være en ny formel enhed.

Er 'Tingstedet' det rigtige navn? + ord, demokrati, samtale ...

Årsmødet i september/oktober bliver med tingstedet som omdrejningspunkt.

DATO for årsmødet, 18. september 2023.

### 6. Hængere

Belysning af cykelsti til Lustrup

Trampesti, Mødet 0303 m. Steen Gelsing og Niels Frederiksen

Områdefornyelse og Kulturhavnen, Mødet den 28.03.

Bosætningsproblematikken – 22.09. Analysen er ikke færdig ☹

Trafiksikker krydsning over A11, Vejdirektoratet – april 2023

Plan for Ribelund-området, tages med til møde med P&B samt ØKU

Haulundvej, 2-minus 1-vej. Forvaltningen arbejder på sagen, trækker ud.

Debatteret.

## **7. Mødekalender for 2023**

Følgende datoer er aftalt: 22.06., 17.08., 28.09., (16.11.), 14.12.

## **8. Eventuelt**

(Næste møde er 22.06. Kl. 18-21 hos Dorthe. Punkter til dagsordenen senest 11.06.)

Mødet den 16. 11. flyttes til den 9. 11. !!!

Fredag den 12.maj holder vi filmpræsentation på Katedralskolen klokken 15.30.  
Lokalrådets ribefilm bliver officielt frigivet med TAK for indsatsen til medvirkende og sponsorer.  
Der bliver serveret lidt mundgodt.

Referat Signe